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OPĆINA MARTIJANEC ZA UDRUGE
IZDVOJILA VIŠE OD 43.000 EURA
Udruge su važan dio svake zajednice jer okupljaju mještane i svojim aktivnostima, odnosno radom, obogaćuju društveni,
kulturni i sportski život sredine u kojoj djeluju.
U Općini Martijanec niz je udruga u koje su uključeni brojni mještani te zajedno osmišljavaju projekte na dobrobit
zajednice, a Općina im na razne načine, između ostalog i financijski, pomaže kako bi sve zamišljeno i realizirale.
Tako je za financiranje projekata i programa udruga iz ovogodišnjeg općinskog proračuna odobreno 43.430,00 eura za rad
13 udruga. - Vrlo sam zadovoljan radom udruga na našem području i drago mi je što se naši mještani imaju gdje okupljati i
angažirati na raznim aktivnostima. Znamo da neke udruge njeguju tradiciju i čuvaju kulturnu baštinu, neke djeluju i
humanitarno ili pak je njihov rad usmjeren na sportske aktivnosti. Što god da je u njihovom fokusu, najvažnije je da ono što
rade, rade na zadovoljstvo ne samo svojih članova, nego i na dobrobit cijele Općine. Drago mi je što je Općina i ove godine
u mogućnosti pomoći svima njima koji obogaćuju društveni život na našem području, a činit ćemo to i dalje – rekao je
načelnik Branimir Nađ.
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OPĆINA MARTIJANEC CENTAR JE
IZVRSNOSTI LOKALNE SAMOUPRAVE

U Općinu Martijanec ove godine stiglo je veliko priznanje – Centar je izvrsnosti lokalne samouprave. Priznanje je još veće
kada se u obzir uzme činjenica da je među 20 općina u Hrvatskoj kojima su uručena priznanja za izvrsnost.
Projekt „Centar izvrsnosti lokalne samouprave” usredotočen je na prepoznavanje dobrih praksi u općinskim upravama,
vrednujući stupanj ostvarene izvrsnosti.

- Izuzetno mi je drago što je transparentni i kvalitetan rad Općine Martijanec prepoznat i na nacionalnoj razini i nagrađen
ovim velikim priznanjem. Ovo je dokaz da Općina Martijanec zaista stoji na usluzi svojim mještanima i velika je potvrda
našem radu – rekao je načelnik Nađ.



U OPĆINI MARTIJANEC
PO 25. PUT PODIGNUT KLOPOTEC 

VELIK BROJ MJEŠTANA I UDRUGA UKLJUČIO SE U DRUGU OVOGODIŠNJU
„ZELENU ČISTKU”

Pripreme za ovogodišnju berbu grožđa počele su tradicionalnim podizanjem klopoteca.
Antun Jug domaćin je ove tradicije već 25 godina, a ove godine uvodno je pozdravio stotinjak mještana koji su se okupili
kako bi tradicionalno proslavili početak priprema, odnosno podizanje klopoteca.
-Ova godina je bila vrlo izazovna za nas, jako smo teško branili plodove našeg truda i rada, ali uspjeli smo obraniti! Nadam
se da će nam i ovaj klopotec pomoći, a onda vjerujem da ćemo imati što i brati! Hvala svima koji su i najmanje pripomogli
u stvaranju ove predivne tradicije – rekao je Jug. Pozivu se odazvao i načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ, koji
vjeruje kako je, unatoč izazovnim vremenskim uvjetima, pred vinarima uspješna godina.
-Predanost, stručnost i trud uloženi u vinograde rezultirali su obiljem plodova koji krase našu općinu, a zbog toga moram
najprije zahvaliti, a potom i čestitati svim našim vinarima! Neka ovaj uspjeh bude samo početak vaših dostignuća. Uvijek
računajte na podršku i poticaj Općine kako biste i dalje razvijali svoju struku i stvarali vrhunska vina koja će nas ponositi -
naglasio je Nađ. Načelnik Nađ također podržava svaku inicijativu koja će dovesti Općinu Martijanec na turističku kartu
ruralnog turizma, s naglaskom na čuvanje kulturne baštine.
-Tradicija je srž našeg identiteta i kulture te je od vitalnog značaja da je prenosimo budućim generacijama. Očuvanje
tradicije je obaveza prema našim pretcima i dar budućim naraštajima, te se mora njegovati kao dragocjeno blago koje nas
povezuje i osnažuje - objasnio je načelnik.
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U Općini Martijanec u listopadu je održana druga ovogodišnja „Zelena
čistka” u koju su se uključili brojni mještani i udruge. U čistki su sudjelovale
udruge, klubovi i društva među kojima su ILCO Varaždin, DVD Čičkovina,
Športsko rekreacijska udruga Sudovčina, NK Dinamo 01 Vrbanovec, NK
Polet Martijanec, Lovačko društvo Šljuka Martijanec, ŠNK Razvitak
Čičkovina, KUD Martijanec, Dječji vrtić Vlakić Martijanec, a sudjelovali su i
vijećnici, mjesni odbor Madaraševec te mjesni odbor Čičkovina, predsjednik
Općinskog vijeća i ostali žitelji Općine. Općinski načelnik Branimir Nađ
izrazio je svoje zadovoljstvo velikim odazivom mještana na drugu
ovogodišnju "Zelenu čistku". -Briga o okolišu je odgovornost svakog
pojedinca, a Općina Martijanec i njezini mještani zaista pokazuju predanost
prema očuvanju okoliša. Druga ovogodišnja "Zelena čistka" bila je prilika da
zajedno doprinesemo ljepšem i čišćem okolišu naše općine. Kontinuirano
se trudimo brinuti o prirodi i okolišu, a ova akcija je još jedan jasan
pokazatelj da mještani općine, kao i sama Općina, brinu o okolišu i o
očuvanju prirode - rekao je načelnik Nađ i zahvalio svima koji su se odazvali
akciji. Ukupno je skupljeno 1640 kg otpada kojeg je zbrinuo PRE-KOM.
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NA PODRUČJU OPĆINE MARTIJANEC PRONAĐENO IZNIMNO VAŽNO
I VELIKO NASELJE IZ STARIJEG ŽELJEZNOG DOBA

Arheološka istraživanja provedena na području općine Martijanec
donose značajna saznanja o prošlosti tog područja. Pronađeno je
značajno i obimno naselje koje potječe iz starijega željeznog doba, a
ovogodišnja istraživanja pružila su niz zanimljivih nalaza.

Najvažniji nalazi istraživanja uključuju građevinski materijal, koji
potječe iz srušenih ili zapaljenih kuća unutar naselja. Drugi nalazi
ukazuju na prisutnost tekstilne proizvodnje u naselju, što dodatno
obogaćuje razumijevanje ondašnjeg života, a proučavanjem
otkrivenih nalaza, posebno ukrašene keramike specifične za istočnu
halštatsku kulturu, pružit će se novi uvidi u drevnu svakodnevicu i
kulturu stanovnika ovog područja. Ovaj arheološki projekt provodi se
uz financijsku podršku Općine Martijanec i u suradnji s relevantnim
institucijama. -Naša Općina skriva veliko arheološko bogatstvo koje
svjedoči o višestoljetnoj prisutnosti ljudi u ovom predivnom kraju -
prisutnosti koja datira iz ranih vjekova. Ova otkrića predstavljaju
veliku vrijednost jer će, nadamo se, pridonijeti revitalizaciji naše
kulturne baštine - poručio je načelnik Općine Branimir Nađ.

UREĐENO PARKIRALIŠTE U HRASTOVLJANU-
ČIČKOVINA, KOD DRUŠTVENOG DOMA U ČIČKOVINI I
NOGOMETNOG IGRALIŠTA NK RAZVITAK ČIČKOVINA

POSTAVLJENA KAMERA ZA NADZOR BRZINE
U VRBANOVCU KOD DJEČJEG IGRALIŠTA

POSTAVLJENE NADSTREŠNICE ZA
AUTOBUSNA STAJALIŠTA U SLANJU,

ČIČKOVINI I KRIŽOVLJANU

SANIRANO KLIZIŠTE NA LC25096 
GORNJI MARTIJANEC



OPĆINA MARTIJANEC OSIGURALA BESPLATNE POSJETE MUZEJU
ZA SVOJE OSNOVNOŠKOLCE

Općina Martijanec uključila je sve svoje osnovnoškolce u projekt
"MIŠ - Muzej i škola" koji provodi Gradski muzej Varaždin. Ovaj
inovativni program omogućava svim učenicima neograničeni i
besplatan pristup muzeju tijekom cijele godine, što uključuje
individualne posjete, organizirane izlete i sudjelovanje u
muzejskim radionicama. Općina Martijanec preuzela je financijsku
odgovornost za sve troškove ovog projekta, pokazujući
posvećenost prema svojim najmlađim stanovnicima i podupirući
kvalitetno obrazovanje i život svih mještana.

U sklopu programa Dana Općine Martijanec održan je ETNO DAN KUD-a Martijanec na kojem su nastupili brojni
prijateljski KUD-ovi slaveći tradiciju svoga kraja. KUD Martijanec djeluje od 1999. godine, a dozu posebnosti KUD-u daju i
narodne nošnje koje su sačuvane od bake i djedova. Glavni cilj daljnjeg djelovanja KUD-a Martijanec je promicanje kulture
svojih predaka te prepoznatljivost u Republici Hrvatskoj i inozemstvu.
-Sama pomisao da će se iz jedne skromne želje i ljubavi prema folkloru dogoditi ovakva manifestacija s ovolikom
posjećenošću bila je gotovo nemoguća misija. Ali dan po dan, misao po misao skupilo se ideja i cijela ekipa KUD-a je
krenula u realizaciju svega onoga što svi vi vidite ispred sebe. Ponos, hrabrost, zajedništvo i prije svega prijateljstvo bili su
glavni moto da se takvo nešto može uopće organizirati. Imati ekipu kraj sebe koja ti daje vjetar u leđa je danas prava sreća
i izuzetno bogatstvo - poručili su iz KUD-a Martijanec.
Vrhunac večeri bio je koncert jednog od najpopularnijih pjevača s ovih prostora, koncert Rajka Suhodolčana koji je svojim
izvedbama oduševio sve posjetitelje. Publika je uživala, a načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ zbog toga je iznimno
zadovoljan.
-Ovo je bio pun pogodak! Doista mi je drago što nam je u goste došla takva pjevačka legenda uz koju su se svi dobro
zabavili. Dvorana je bila prepuna, a u hitovima Suhodolčana uživale su sve generacije naših mještana – izjavio je Nađ.

ODRŽAN ETNO DAN KUD-a MARTIJANEC I KONCERT RAJKA SUHODOLČANA
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Ovaj inicijativni program omogućava svim osnovnoškolcima
pristup svim odjelima, stalnim postavkama i povremenim
izložbama u Gradskom muzeju Varaždin, uključujući Stari grad,
Galeriju umjetnina u palači Sermage te Svijet kukaca u palači
Herzer. 
Osim besplatnih ulaznica, učenicima su također dostupne besplatne muzejske radionice i vodstva.
-Po prvi puta svi naši đaci mogu besplatno, tijekom cijele školske godine, posjećivati sve odjele, stalne postave i povremene
izložbe u Gradskom muzeju Varaždin, a uz to naši učenici imaju besplatne i sve radionice koje Muzej organizira - objasnio je
načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ.
Općinski načelnik Nađ istaknuo je kako Općina Martijanec nastavlja ulagati u budućnost svojih žitelja.
-Osim edukacije, ova inicijativa naglašava važnost kulture i umjetnosti u školovanju djece i mladih, te pruža izvanrednu
priliku za obogatiti njihovo obrazovanje i iskustva. Općina Martijanec nastavlja ulagati u budućnost svojih građana kroz
raznovrsne projekte i inicijative - zaključio je načelnik Nađ.



OPERATIVNE SNAGE OPĆINE MARTIJANEC ODRŽALE
POKAZNU VJEŽBU ‘’SLANJE 2023.’’
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Operativne snage Općine Martijanec održale su pokaznu vježbu ‘’Slanje 2023.’’ Svake se godine vježba održava u drugom
mjestu, a ovoga je puta održana u društvenom domu u Slanju i to u noćnim uvjetima.
- Vježbu smo organizirali kako bismo vidjeli kako funkcionira naš sustav vatrogastva, ali mislim da se to vidi i tijekom čestih
intervencija koje imamo, a koje naši vatrogasci dobro odrađuju. Sudjelovalo je šest dobrovoljnih vatrogasnih društava,
Gradsko društvo Crvenog križa iz Ludbrega, Hitna medicinska pomoć – Ispostava Ludbreg, pripadnici HGSS-a i službenici
Policijske postaje Ludbreg, a po prvi smo put aktivirali i povjerenike Sustava civilne zaštite mjesta Slanje – rekao je Saša
Lenček, načelnik Stožera Civilne zaštite Općine Martijanec.
Vježba je bila simulacija potresa i eksplozije, pojasnio je Lenček dodajući da je upravo stoga aktivirano i poduzeće koje je u
planu Sustava zaštite od požara i planu Civilne zaštite.
- To je poduzeće koje je došlo s rovokopačem i aktivno sudjelovalo u akciji spašavanja unesrećene osobe iz ruševina.
Pokazali smo kako ide taj nalog koji izdaje Stožer civilne zaštite prema trgovačkom društvu ili poduzeću koje je u sustavu
Općine. U vježbi je ukupno bilo 85 sudionika, a odrađena je odlično. Isto je tako odlična i naša suradnja s Općinom
Martijanec, odnosno s načelnikom koji vatrogastvo pomažu na posebnom nivou i doista se nemamo na što žaliti. Sve kod
nas „klapa” - i Stožer i vatrogasci, kao i sve službe i svi u općini dobro surađujemo – istaknuo je Lenček.
Dodao je kako im trenutno najviše problema stvaraju poplave i upravo je uz poplave vezano najviše intervencija. Kazao je
kako u naseljima uz državnu cestu bujične vode stvaraju ekstreme i probleme u kratko vremenskom roku.
- Primjerice, u 60 posto općina u Varaždinskoj županiji ne pada kiša, u Martijancu pada i kad ima oborina, padnu enormne
količine. Imamo tri naselja pod vodom, pumpamo, ispumpavamo, imamo zatvorene državne ceste. Mislim da će tih
ekstrema u budućnosti biti još i više. Strašne su bile posljedice onog velikog nevremena s tučom, ali tu smo nemoćni i to je,
nažalost, naša budućnost. Kada je riječ o preventivi od požara, smatram da smo sve dobro odradili, odnosno spriječili ih.
Osim toga, povećana je zakonska osnova za kažnjavanje i svijest građana se promijenila. Imamo požare zbog kvara
električnih instalacija, imamo i prometne nesreće, dakle ono što je neminovno, ali požara zbog nemara kod nas gotovo i
nema, sveli smo ih doslovno na nulu - pojasnio je Lenček.

Osim mještana, vježbu je budno pratio i načelnik Branimir Nađ koji je izrazio zadovoljstvo onime što su pokazale sve službe.
- Imali smo priliku vidjeti kako funkcionira naš Sustav civilne zaštite u slučaju nezgoda, ovoga puta potresa i eksplozije i sa
zadovoljstvom mogu poručiti našim mještanima da o njihovoj sigurnosti brinu dobro organizirane i dobro opremljene
operativne snage. Ovakvi scenariji kakvi su prikazani večeras itekako su mogući u budućnosti, kao i vremenski ekstremi
poput poplava, tuče i jakih vjetrova s kojima smo već bili suočeni. Posljedica su to klimatskih promjena i budući da mnogi
upozoravaju da u narednim godinama i desetljećima možemo očekivati još više vremenskih ekstrema, moramo se za to
pripremiti, biti spremni pravodobno reagirati, a smatram da su naše službe spremne i za takve situacije – rekao je načelnik
Nađ.



PREDAVANJE I DEGUSTACIJA MLADOG
VINA
U sklopu Dana Općine održano je stručno predavanja na temu
"Suvremeni postupci u proizvodnji vina i njega mladih vina
berbe 2023", a predavanje je održao Davor Hižak, mag.ing.
bioprocesnog inženjerstva. Cilj predavanja bio je upoznati
prisutne s najnovijim trendovima u vinogradarstvu i proizvodnji
vina.
 Jedan od ciljeva predavanja bio je upoznati zainteresirane sa
suvremenim postupcima u enologiji, budući da znanost ide
velikim koracima naprijed i da posljednjih pet, šest godina
svjedočimo novim tehnologijama koje ulaze u podrume.
- Zaista je moguća primjena tih novih saznanja u podrumarenju.
To me posebno veseli jer je usmjereno k zdravlju vina, ali i
zdravlju ljudi jer suvremeni postupci nam donekle umanjuju
upotrebu sumpornog dioksida koji je prepoznat kao alergen i
kad ga smanjimo, već smo jako puno napravili – zaključio je
Hižak.
-Za naš je kraj važno i vinogradarstvo i naši su proizvođači
zahvaljujući odličnom stručnjaku imali priliku puno toga naučiti.
Bila je ovo prilika ne samo za druženje, već i za stjecanje novih
spoznaja koje će koristiti stanovnicima naše općine - zaključio
je načelnik Nađ.

U sklopu obilježavanja ovogodišnjeg Dana Općine Martijanec, u
društvenom domu u Martijancu, održana je edukacija o
gospodarenju otpadom.
Edukaciju o gospodarenju otpadom održala je Tihana Jelačić
Radiković iz Sektora gospodarenja otpadom tvrtke Pre-kom
koja je u općini Martijanec pružatelj usluge zbrinjavanja otpada
od 2018. godine.
- Organizirali smo ovu edukaciju kako bismo naše korisnike
upoznali s time kako je organiziran sustav, na koji način
gospodarimo otpadom, što se događa nakon što korisnici
predaju otpad, što se s njim radi i kako se reciklira. Drago mi je
da su mještani shvatili da je važno biti dobro informiran i o
takvim stvarima i vjerujem da su dosta toga i naučili – izjavila je
Jelačić Radiković. Načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ
istaknuo je važnost ovakvih događanja za lokalnu zajednicu. 

ODRŽANA EDUKACIJA O GOSPODARENJU OTPADOM
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- Edukacija i predavanja poput ovih imaju ključnu ulogu u
unapređenju znanja naših mještana, osobito u područjima koja
su bitna za našu općinu. Gospodarenje otpadom svakako je
jedno od njih i sa zadovoljstvom mogu istaknuti da je općina
Martijanec, otkad je u sustavu Pre-koma, u tom dijelu jako
napredovala. Naime, šesti smo od svih općina u Republici
Hrvatskoj kada je riječ o odvajanju otpada. - rekao je Nađ.

NOGOMETNA UTAKMICA MARTIJANEC -
SVETI ĐURĐ



SVEČANOM SJEDNICOM OBILJEŽEN DAN
OPĆINE MARTIJANEC

Načelnik Branimir Nađ u svom je govoru naglasio kako Općina ove godine
obilježava 30 godina od osnutka te je ukratko podsjetio na njenu povijest i
promjene kroz koje je prolazila.
-Mišljenja sam da ove 2023. godine s ponosom možemo reći kako imamo određeni
standard s kojim možemo biti zadovoljni, ali isto tako pogled u budućnost i
ambicija tjeraju nas da taj standard nastavimo graditi i dalje – kazao je načelnik.
A da iza planova ne stoje samo riječi i želje potvrđuje činjenica kako je proteklih
godinu dana obilježeno pripremom projekata i prijave svih tih projekata na
nacionalne te EU javne pozive i natječaje.
-Otprilike u ovo vrijeme prošle godine započeli su radovi na prvoj fazi uređenja
trga u Martijancu koju smo završili do kraja 2022. godine, dok ćemo drugu fazu
započeti, nadam se, još ove godine ili rano početkom 2024. 
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Općina Martijanec u proteklih trideset godina postojanja značajno je podigla standard života na svom području, a novi
projekti i planovi za buduće razdoblje garancija su da će se taj standard podići na još višu razinu. Glavna je to poruka sa
svečane sjednice Općinskog vijeća , središnjeg događanja u sklopu obilježavanja Dana općine Martijanec.

Svečanu sjednicu otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Općine Martijanec,
Stjepan Golubić, koji je iskoristio priliku kako bi ukratko izvijestio o radu
Općinskog vijeća. Naglasio je kako su sve odluke donesene u cilju poboljšanja
kvalitete života mještana na području općine Martijanec. Dodao je kako se
Vijeće bavilo raznim temama - od komunalnog gospodarstva, uređenja okoliša,
socijalne skrbi, društvenih djelatnosti, do osnovnoškolskog i predškolskog
obrazovanja i odgoja, a kvalitetan rad Općinskog vijeća očekuje i dalje.
-Svjedoci smo turbulentnog vremena s brojnim izazovima, tako da je pred
vijećnicima opsežan posao i odgovornost. No smatram da je to dodatan motiv
za donošenje ispravnih odluka koje će biti od vitalnog značenja za sve naše
mještane, poglavito mlade i najmlađe jer će oni biti nosioci daljnjeg razvoja
naše Općine - završio je Golubić.

Središnji državni ured za demografiju i mlade sufinancirao je ove i
prošle godine dvije faze Uređenja okoliša i vanjskih terena,
poligona i učionice na otvorenom kod dječjeg vrtića Vlakić
Martijanec. Tijekom godine odrađene su sanacije i adaptacije na
društvenim domovima u Madaraševcu, Hrastovljanu i Rivalnom. U
toku su i radovi na 1. fazi izgradnje multifunkcionalnog igrališta u
Čičkovini, vrijednosti preko 70.000 eura, dok će se otprilike u istoj
vrijednosti odraditi i proširenje groblja u Martijancu. Općina ima
kvalitetnu suradnju s javnim tvrtkama poput Varkoma, HEP-a,
Hrvatskih voda, a rezultat toga su realizirani zajednički projekti na
području općine. Načelnik Nađ ističe i kako su prioritet u radu
Općine njeni mještani.
-Isplaćene su naknade za roditelje novorođene djece te za naše
umirovljenike uskrsnice i božićnice. Nismo zaboravili ni na naše
redovne studente kojima su isplaćene jednokratne naknade. Rad
naših udruga popratili smo izdašnim financiranjem njihovih
programa i aktivnosti – naglasio je načelnik najavljujući nove
projekte:
-Kroz Nacionalni plan oporavka i otpornosti odobreno je preko
160.000 eura za dogradnju Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec. U
fokusu će nam biti povećanje sigurnosti prometa na području
općine Martijanec. Raditi će se i dalje na istraživanju, zaštiti,
prezentaciji i što boljoj turističkoj valorizaciji prirodne i kulturne
baštine – najavio je Nađ te je za kraj naglasio odličnu suradnji s
okolnim općinama i gradovima, gdje je pohvalio partnerstvo kroz
turističku zajednicu područja Centar svijeta, LAG Izvor te
komunalna poduzeća Lukom i Prekom.

I ove godine intenzivno se radilo na uređenju nerazvrstanih cesta na području općine Martijanec. Jedan od najvažnijih
zahvata bilo je uređenje Vinogradske ulice u Slanju financirano iz Europskog socijalnog fonda – istaknuo je Nađ dodajući
kako je u suradnji sa ŽUC-om Varaždinske županije odrađeno proširenje spoja ulice Svetog Martina na državnoj cesti D2 u
Martijancu te sanacija jednog klizišta u Gornjem Martijancu.
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Riječ gostiju

Načelnik Općine Jalžabet, Rajko Solar, u ime gradonačelnika i načelnika čestitao je
Općini Martijanec na njenim uspjesima i realiziranim projektima. Usporedio je dvije
susjedne općine ističući kako i Martijanec i Jalžabet imaju slični put i ciljeve.
 Zaključio je kako dvije općine zajednički surađuju na brojnim područjima te
posebno naglasio područje turizma i sporta. Samo u turizmu, odnosno kroz rad u
zajedničkoj turističkoj zajednici, općine imaju prijavljene projekte na EU fondove
svaka u iznosu od 4 milijuna eura.

Predsjednik Skupštine Varaždinske županije, Josip Križanić, izrazio je zadovoljstvo
što se na ovom području kontinuirano ulaže u razvoj i poboljšanje komunalne
infrastrukture, financira se rad dječjeg vrtića, ulaže se u Osnovnu školu, sufinancira
se produženi boravak učenicima i na taj način ulaže se u budućnost. Pohvalio je i
iskorak koji je općina napravila u turizmu.
-Ovom prigodom moram naglasiti kako će vam Varaždinska županija i nadalje biti
partner i podrška u budućim projektima, poglavito na području obrazovanja te
komunalne i cestovne infrastrukture, ali i turizma. Cilj nam je i želja da se sve općine
i gradovi na našem području razvijaju ravnomjerno poštujući i njegujući svoje
specifičnosti i razlike - poručio je Križanić.

Saborska zastupnica Natalija Martinčević u svom je govoru naglasila kako općina
Martijanec naočigled raste i razvija se te kako u općini vlada pozitivna atmosfera
budući da mještani prepoznaju rad i snažnu energiju načelnika i cijelog njegovog
tima.
-Svi zajedno možemo se složiti da su ostvareni značajni rezultati i da su realizirani
svi ključni ciljevi. 
-Posebno me veseli što je upravo veliki broj projekata usmjeren na mlade. To je
potvrda da načelnici općina mogu također kreirati i provoditi efikasne mjere
demografske politike - zaključila je saborska zastupnica Martinčević.

Nagrade i priznanja

Svečana sjednica bila je prilika zahvaliti se i javno istaknuti osobe i
udruge koje su promicale Općinu Martijanec u najboljem svjetlu.
Nagrada Općine Martijanec za životno djelo posthumno je
dodijeljena Darku Skupnjaku. ŠNK Polet Martijanec dobitnik je
Plakete Općine Martijanec. Zahvalnice Općine Martijanec uručene
su Dragi Borović i Dragutinu Bestijaniću te Dominiku Saboliću
kojem je uručeno javno priznanje u vidu Nagrade Općine
Martijanec.

Na svečanu sjednicu stigli su i saborski zastupnici Predrag Štromar te Siniša Jenkač kao i veliki broj načelnika i
gradonačelnika iz Varaždinske te susjedne Međimurske županije.



Ponuda sportskih i rekreativnih sadržaja na području Općine Martijanec
bogatija je novouređenom i modernom teretanom - vrata teretane u
naselju Vrbanovec otvorena su od svibnja.
Općini Martijanec ovom je prilikom odobren iznos sufinanciranja od
gotovo 28 tisuća eura od strane Ministarstva regionalnog razvoja i
fondova Europske unije. Načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ ističe
da će ova nova, ujedno i jedina teretana na području Općine zasigurno
zainteresirati lokalno stanovništvo na aktivniji način života.
- Želimo stvoriti zajednicu zdravih, aktivnih i sretnih ljudi. Svakome
pojedincu želimo omogućiti sve potrebne preduvjete kako bi na jednom
mjestu mogli imati najbolje rezultate, a upravo to smo napravili i
izgradnjom ove teretane. Opći cilj projekta je usmjeren na poticanje svih
stanovnika Općine da se u većoj mjeri bave sportom i rekreativnim
aktivnostima, posebice mladih i starijeg stanovništva - rekao je Nađ.
Teretana, bruto površine 304,40 kvadratnih metara namijenjena je svim
zainteresiranim osobama u dobi od 14 godina pa na dalje za aktivno
bavljenje sportom, a ona predstavlja i novi urbani sadržaj na atraktivnoj
lokaciji te doprinosi socijalnoj i demografskoj revitalizaciji općine.
Vrata teretane otvorena su radnim danima, od ponedjeljka do petka, u
razdoblju od 16 do 20 sati, a radi organizacije i sprječavanja gužve,
potrebna je rezervacija termina Općini Martijanec putem maila:
volimsvojuopcinu@gmail.com

ŠNK „POLET” MARTIJANEC PROSLAVIO 
50 GODINA RADA

U lipnju ove godine proslavljena je 50. godišnjica osnutka ŠNK "POLET"
Martijanec. 
Program proslave započeo je održavanjem Pozivnog turnira mladih
kategorija U-9 i U-11. Brojne mlade nade nogometa su se natjecale i
pokazale svoje vještine na terenu, stvarajući nezaboravne trenutke. Na
rasporedu je bila revijalna utakmica selekcija Općine Martijanec i
Općine Sveti Đurđ, a navijači su uživali u nadmetanju lokalnih ekipa i
bodrili svoje favorite. Za dobru zabavu u večernjim satima pobrinuli su
se popularni sastavi Ljubavnici i grupa Rubikon, stvarajući fantastičnu
atmosferu za sve prisutne. Obilježavanje godišnjice nastavljeno je
tradicionalnim turnirom Kup nacija.  Na terenu je zasjao još jedan
poseban susret - prijateljska utakmica između ŠNK Polet Martijanec i
NK Polet Tuhovec. Oba kluba su pružila odličnu igru, a mnogobrojni
navijači uživali su u svakom trenutku. Poslijepodnevni program bio je
rezerviran za zabavu, a ponovno je nastupala grupa Rubikon. Također,
posjetitelje je očekivalo izvlačenje tombole, što je dodatno obogatilo
događaj. Zadovoljan proslavom bio je i načelnik Općine Martijanec
Branimir Nađ koji je istaknuo kako Općina puno ulaže u sport, a tako i u
ŠNK "Polet". Ove godine, dovršeni su radovi na tribinama i fasada. 

OTVORENA TERETANA U
DRUŠTVENOM DOMU U VRBANOVCU
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-Općina Martijanec je u protekle 3 godine uložila preko 100.000,00 eura
u unutarnje i vanjsko uređenje sportskog centra u Martijancu. Ulaganje
u rekonstrukcije i uređenje sportskog objekta i to  svlačionica, montaža
nove kotlovnice, radijatora i solarnih kolektora, tribina, poligona i
vanjskih igrališta predstavljaju značajan doprinos razvoju sportskih
aktivnosti u našoj zajednici - poručio je načelnik Nađ. Iz kluba su
zahvalili svima koji su sudjelovali u proslavi 50. godišnjice ŠNK Polet
Martijanec i podržali "Polet" svih ovih prethodnih godina. -Nastavit
ćemo raditi na promicanju nogometa i sportskih vrijednosti u našoj
zajednici te se veselimo budućim uspjesima. - poručili su iz kluba.



DJEČJI NOGOMETNI FESTIVAL
‘’ZDRAVO MALENI 2023.’’

Početkom travnja završilo je prvenstvo u prvoj i drugoj
županijskoj stolnoteniskoj ligi. ŠRU "Sudovčina" ove
sezone takmičila se sa svoje tri ekipe koje su postigle
izuzetan uspjeh osvojivši dva treća mjesta, u prvoj i drugoj
ligi, dok je treća ekipa bila odlična peta.
Obzirom na iznimnu konkurenciju s najboljim igračima u
županiji, stolnotenisači iz "ŠRU" Sudovčina odigrali su
sjajne mečeve, a ovaj uspjeh plod je velikog truda i
upornosti treninga tijekom cijele godine.
Nakon završetka lige, odigran je i turnir TOP 12,
pojedinačno najbolje plasiranih stolnotenisača liga na
kojem je Udruga nastupala sa svoja tri igrača. Na tom
turniru postigli su sjajan rezultat - stolnotenisač Neven
Hrastić osvojio je 3. mjesto, Danijel Balaić 5., a Slobodan
Vukina 12.mjesto.

Šesto okupljanje djevojčica i dječaka pod nazivom ‘’DJEČJI
NOGOMETNI FESTIVAL ZDRAVO MALENI 2023" održano je
u Martijancu, na nogometnom igralištu.
U organicaciji ŽNS Varaždin ovo događanje okupilo je velik
broj mladih koji su putem zabavnih i edukativnih treninga
učili svladavanju nogometnih vještina.

ODLIČAN USPJEH STOLNOTENISAČA
 ŠRU ‘’SUDOVČINA’’
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Četvrta edukacija projekta "ZAJEDNO SMO SIGURNI",
kojeg provodi GDCK Ludbreg s partnerskim Društvom
Crvenog križa Varaždinske županije, održana je u
Martijancu 25.9.2023. godine. Održana je radionica
“ Pravovremena i koordinirana reakcija u slučaju
katastrofa” kojoj je cilj podizanje svijesti građana kao
odgovor na krizne situacije. 
Kroz edukativna predavanja prisutne se upoznalo s radom
operativnih snaga civilne zaštite te ukazalo na načine
pripreme u mirnodopskom razdoblju za različite krizne
događaje poput potresa, poplava, požara i sličnih situacija.
Sve radionice koncipirane su na način da se građane
pripremi na moguće scenarije koji se mogu pojaviti u
okruženju izazvani nekim od događaja koji se naziva
kriznim te za posljedicu nosi određenu reakciju za koju je
od ključne važnosti poznavanje ponašanja u takvim
situacijama.

ODRŽANA 4. EDUKACIJA PROJEKTA 
"ZAJEDNO SMO SIGURNI’’

Zajednica kulturno-umjetničkih udruga Varaždinske županije
je održala 16. Županijsku smotru tamburaških sastava i
orkestara dana 24.09.2023. u Jalžabetu.
Tamburaški sastav KUD-a Martijanec pod stručnim vodstvom
Borisa Važanića izveli su "Pjesme i plesove Hrvatskog Zagorja"
i "Koprivničku polku".
Kao najmlađi sudionici ove smotre, članovi i članice KUD-a
Martijanec osvojili su publiku i dobili najveći pljesak.

KUD MARTIJANEC SUDJELOVAO NA 16.
ŽUPANIJSKOJ SMOTRI TAMBURAŠKIH

SASTAVA I ORKESTARA



U Vrbanovcu je otvoreno novo, veliko dječje igralište.
Ovo moderno dječje igralište svakako su s najviše radosti dočekali najmlađi, koji su na otvorenju odmah i isprobali razna
igrala, ali i crtali, plesali i družili se s jednim od najdražih crtanih likova, Mickey Mouseom. Veselja nije nedostajalo, a s
igralištem su zadovoljni i roditelji, bake i djedovi te svi mještani Vrbanovca, ali i cijele općine Martijanec koji su se složili
kako će ovo igralište biti odlično mjesto za druženje djece, ali i odraslih.
Načelnik Branimir Nađ na otvorenju je rekao kako je iznimno zadovoljan ovim projektom.
-Dječje igralište ovdje u Vrbanovcu izgrađeno je sredstvima LAG-a, to je projekt koji smo prošle godine kandidirali na LAG
”Izvor” iz Ludbrega te smo ostvarili sufinanciranje od Agencije za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju u
iznosu od 46.612,94 eura. Veseli nas da je ovaj projekt realiziran na radost svih naših mališana i njihovih roditelja, a kao što
vidite, odaziv je danas vrlo velik, za što se nadamo da će i dalje biti tako – rekao je Nađ na otvorenju igrališta.

OTVORENO MODERNO DJEČJE IGRALIŠTE U VRBANOVCU

ODRŽANA BICIKLIJADA 
U ČIČKOVINI

PROJAHIVANJE U OPĆINI MARTIJANEC
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Vikend u rujnu u Općini Martijanec bio je u znaku druženja s
plemenitim, predivnim životinjama - konjima.
Naime, 09. rujna, održalo se projahivanje prekrasnim krajem
općine Martijanec. Na ulicama su mještani i posjetitelji imali
prilike vidjeti konjske zaprege i jahače koji su u Martijanec došli
iz Varaždinske, Međimurske, Koprivničko-križevačke,
Krapinsko-zagorske županije. Naravno, ovom predivnom
susretu odazvali su se i domaći konjari. Budući da je druženje
prošlo u vedrom tonu, nadamo se da će nam ovakvo druženje
postati tradicija!

U svibnju je u Čičkovini održana biciklijada. Oko 100
sudionika provelo je dan u ugodnom druženju, vožnji
kroz pitoreskni krajolik, a ovo je bila i prilika za testiranje
fizičke forme i rekreaciju. Sudionici su se složili kako je
idealan način za provesti ljetni dan kombinacija dobrog
društva i vježbe, a biciklijada je završila okrijepom -  
grahom i pićem.



UREĐENJE OKOLIŠA I VANJSKIH TERENA, POLIGONA I UČIONICE NA
OTVORENOME (II. FAZA)

Općina Martijanec uspješno je aplicirala za sufinanciranje projekta
izgradnje multifunkcionalnog igrališta u Čičkovini. Ministarstvo
regionalnog razvoja i fondova Europske unije odobrilo je iznos od
30.000 eura za taj projekt, čime će se stvoriti moderno igralište koje
će poticati fizičku aktivnost i socijalizaciju djece.
''U Čičkovini smo u poodmakloj fazi uređenja igrališta koje će biti
multifunkcionalno, nogometno i košarkaško. Cilj nam je da ovdje
osiguramo i sportske i društvene sadržaje. 

IZGRADNJA MULTIFUNKCIONALNOG
SPORTSKOG IGRALIŠTA

Teniski teren u Martijancu star je oko 30 godina i trenutno je u jako
lošem stanju. Rekonstrukcija teniskih terena prijavljena je na
natječaj Ministarstva turizma i sporta. Projekt je prošao i Općini
Martijanec odobren je iznos od 34.754,33 eura.
''Ove godine kompletno ćemo rekonstruirati ovaj teniski teren, isto
tako zamijenit ćemo kompletnu ogradu, ali nabavit ćemo i opremu -
rekete i loptice, kao i aparat za izbacivanje loptica za potrebe
treninga. '' rekao je načelnik Nađ.  

REKONSTRUKCIJA I OPREMANJE
TENISKOG TERENA

Završena je druga faza projekta uređenja okoliša i
vanjskih terena, poligona i učionice na otvorenom. Ovo
je druga godina u kojoj se u suradnji sa Središnjim
državnim uredom za demografiju i mlade radi na ovom
projektu. Ove godine, za drugu fazu, Središnji državni
ured za demografiju i mlade odobrio je 25.437,38 eura.
Poligon obuhvaća sve prometne situacije, poput kružnih
tokova, pružnih prijelaza, semafora te ostalih situacija
koje se mogu sresti u prometu. 

12

''Ovo je veoma važan projekt za općinu Martijanec, jer ima za cilj poboljšanje infrastrukture te pružanje kvalitetnijeg
prostora za igru i učenje djece. Kao Općina, koristimo svaku priliku da se prijavimo za sredstva s nacionalne razine ili pak
preko fondova Europske unije i tako će biti i ubuduće.'' rekao je načelnik Branimir Nađ.

Vjerujem da će NK Razvitak, čim ovo završimo, u punom obujmu koristiti ove naše terene, te da će ih ovdje pratiti dobri
rezultati i turniri.'' istaknuo je načelnik Nađ.”Ulaganje u sportsku infrastrukturu u posebnom je fokusu Vlade Republike
Hrvatske jer je adekvatna sportska infrastruktura važan preduvjet kako bismo sport u svim dijelovima Hrvatske učinili
podjednako dostupnim svima, od rekreativaca to vrhunskih sportaša.'' rekla je ministrica turizma i sporta Nikolina Brnjac. 

SANACIJA ZIDOVA I SANITARNIH
ELEMENATA U DRUŠTVENOM DOMU U

HRASTOVLJANU



Od Ministarstva znanosti i obrazovanja, Općini Martijanec odobren
je iznos od 162.452,72 eura za dogradnju i opremanje Dječjeg
vrtića ''Vlakić'' Martijanec.  Projekt dogradnje dječjeg vrtića nalazi
se u ''papirnatoj'' fazi, odnosno sva dokumentacija predana je za
izdavanje građevinske dozvole te se ovih dana očekuje izdavanje
dozvole. Osim toga, prijavljena je i adaptacija i opremanje dječjeg
vrtića Vlakić Martijanec, a trenutno se čekaju rezultati natječaja.

DOGRADNJA I OPREMANJE DJEČJEG
VRTIĆA VLAKIĆ MARTIJANEC

Problematika proširenja groblja postoji u Martijancu već posljednjih 10 godina,
a Općina Martijanec uspjela je otkupiti sve potrebne parcele za proširenje
groblja.
Odlukom Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine,
Općini Martijanec dodijeljena su sredstva u iznosu od 35.600,00 eura za
proširenje mjesnog groblja u Martijancu. Ova investicija omogućit će
adekvatno i dostojanstveno održavanje groblja. Proširenjem groblja, osigurat
će se 178 novih grobnih mjesta. 
''Ovim projektom riješit ćemo jednu uistinu veliku problematiku koja
opterećuje stanovnike Općine Martijanec zadnjih desetak godina. Drago mi je
da smo to priveli kraju i da ćemo ubrzo imati mjesno groblje koje će biti
adekvatno prošireno i uređeno.'' ističe načelnik Nađ. 
 Radovi na proširenju groblja su u tijeku. 
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PROŠIRENJE MJESNOG GROBLJA U
MARTIJANCU

SANACIJA VINOGRADSKE ULICE U SLANJU

Jedan od najvažnijih zahvata ove godine bilo je
uređenje Vinogradske ulice u Slanju. Za projekt
sanacije Vinogradske ulice, Općini Martijanec
dodijeljena su bespovratna sredstva, putem izravne
dodjele bespovratnih financijskih sredstava za
aktivnosti koje se financiraju iz Fonda solidarnosti
EU, u iznosu od 85.400,91 eura. 
Općina Martijanec intenzivno radi na uređenju svih
cesta koje iziskuju rekonstrukciju ili sanaciju te će to
svakako i dalje biti jedan od prioriteta, budući da  je
kvalitetna komunalna infrastruktura preduvjet za
kvalitetan život mještana.

ADAPTACIJA SANITARNOG ČVORA U
DRUŠTVENOM DOMU MADARAŠEVEC

UREĐENJE CENTRALNOG TRGA U
MARTIJANCU

Na  Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne
imovine prijavljena je II. faza uređenja centralnog trga u
Martijancu.  Procijenjena vrijednost II. faze je 69.187,14 eura,
a zatraženi iznos sufinanciranja je  65.000,00 eura.

U društvenom domu u Madaraševcu završili su radovi na  
adaptaciji sanitarnog čvora.  



SANACIJA NERAZVRSTANIH CESTA

UREĐENJE KANALA 

SANACIJA PJEŠAČKOG MOSTA NA RIJECI
PLITVICI I IZRADA I MONTAŽA
VIŠENAMJENSKOG SPREMIŠTA SA
SANITARNIM ČVOROM

U postupku su ishođenja građevinske dozvole za
građevine:
1. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC 3-034
Martijanec – Madaraševec
2. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC 2-028 dijela
Vinogradske ulice u Slanju
3. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC 3-031
Sudovčina
4. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC 3-041
Sudovčina-Martijanski Lug

STREETBALL IGRALIŠTE U SLANJU
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I ove godine intenzivno se radilo na uređenju nerazvrstanih cesta na području Općine Martijanec. Za tu namjenu iz
proračuna Općine Martijanec izdvojeno je oko 70.000 eura. U sklopu sanacije nerazvrstanih cesta uređeni su odvojci u
Gornjem Martijancu, Ulica Žrtava fašizma u Slanju, ulica Braće Hrkač u Slanju, ceste u  Križovljanu  i Madaraševcu). 

U tijeku su radovi na
zacjevljivanju kanala za
oborinsku odvodnju u mjestu
Slanje, ulica Žrtava fašizma.
Također, radi se  na ugradnji
betonskih kanalica za
oborinsku odvodnju u mjestu
Vrbanovec, ulica Rudolfa
Krušeca.

REKONSTRUKCIJA CESTA U OPĆINI
MARTIJANEC 

Na natječaj Hrvatske Lutrije općina Martijanec prijavila
je projekt opremanja streetball igrališta kod
društvenog doma u Slanju. Za područje Varaždinske
županije prijava Općine Martijanec izvučena je kao
dobitna te je Martijancu odobren iznos sufinanciranja u
vrijednosti  12.000,00 eura.



DARIVANJE POVODOM BLAGDANA

SVIM MJEŠTANIMA OPĆINE MARTIJANEC ŽELIMO
 SRETAN BOŽIĆ

 I 
USPJEŠNU NOVU 2024. GODINU !

Općina Martijanec i ove godine darivala je mještane
povodom blagdana. Tako su božićnice podijeljene
umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade
i korisnicima invalidnina sa područja Općine Martijanec.
Također, jednokratna pomoć isplaćena je redovnim
studentima s prebivalištem na području Općine Martijanec.

SVETI NIKOLA POSJETIO MALIŠANE U VRTIĆU I ŠKOLI
Sveti Nikola posjetio je Općinu Martijanec i zaputio se tamo gdje
su ga najviše željno iščekivali – u Dječji vrtić Vlakić Martijanec i
Osnovnu školu Martijanec. Na radost svih prisutnih, vrtićarci su ga
dočekali najljepšom dobrodošlicom – priredbom na kojoj su
pokazali što su sve uvježbali za doček najdražeg sveca. Ispričali su
mu i da su za cijeli Advent pripremili brojne sadržaje – koncerte,
priredbe, radionice, kićenje bora, a već se naveliko pripremaju i za
nastup na Božićnom sajmu u Ludbregu. Sveti Nikola bio je
oduševljen ovim vrijednim, pametnim i veselim mališanima pa im je
podijelio darove i zaželio puno uspjeha u njihovim planovima uz
puno sreće, smijeha i radosti.


